
Protokoll styrelsemöte Borlänge Bridge klubb 

Datum:  2018-04-24 
 

Närvarande: Per-Åke Good, Peter Nohrén, Marianne Löfquist, Kent Olsson, Sven 

Nilsson, Kjell Lundqvist, Håkan Gabrielsen och Irene Mattsson 

 

Mötet öppnas: Ordförande öppnar mötet 

 

Föregående protokoll: Minnesanteckningar utan anmärkning  

Aktivitetslistan gick igenom där alla aktiviteter är klara 

 

Ekonomi:  

Första kvartalets resultat blev 0kr, mycket beroende på nyttjande av frikort. 

 

Tävlingsverksamhet:  

Styrelse beslutade om sommarbridge spelas enligt förslag. 

Beslut om presenterat förslag på Borlängeligan avseende spelschema och regler tas på nästa möte. 

 

Kursverksamhet:  

Sonny Arvidsson tillfrågas om en fortsättningskurs. 

 

Lokaler/utrustning:  

Offert ska tas in för städning av lokalerna. 

Mia får ta tillbaka den takfläkt hon skänkt klubben. 

 

Övriga frågor 

Behov om utbildning i ruternål och tävlingsledare. 

Städdag genomförs den 26 maj. 

Förslag på spelförmedlare till nästa möte. 

Frågan om larm har ställts till Borlänge kommun 

 

Avslutning och nästa styrelsemöte 

Mötesplan för 2018 sker varje tisdag kl. 16:45 enligt nedan: 15 maj, 21 augusti,  

18 september, 16 oktober, 13 november, 4 december samt den 8 jan 2019 
 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

____________________________  _____________________________ 

Sven Nilsson, sekreterare    Per-Åke Good, ordförande, justerare 


